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Rozmowy o drogach

O możliwości budowy obwodnicy Pińczowa wicemarszałek Zdzisław Wrzałka rozmawiał z
Włodzimierzem Badurakiem, burmistrzem Pińczowa.

O  możliwości  budowy  obwodnicy  Pińczowa  wicemarszałek  Zdzisław  Wrzałka
rozmawiał  z  Włodzimierzem  Badurakiem,  burmistrzem  Pińczowa.

–  W  październiku  2003  podpisane  zostało  porozumienie  pomiędzy  gminą,  powiatem  i
samorządem  wojewódzkim  na  wspólne  sfinansowanie  tej  inwestycji.  Obecnie  mamy
przygotowane studium wykonalności tego zadania. Chcemy zweryfikować porozumienie i
przystąpić  do  projektowania  inwestycji  –  poinformował  przed  spotkaniem  burmistrz
Badurak.

Wicemarszałek Zdzisław Wrzałka  spotka się dziś z Marianem Burasem, wójtem gminy
Morawica. Rozmowa dotyczyć będzie kontynuacji rozbudowy drogi wojewódzkiej nr 766 na
odcinku Morawica – Chęciny.


